



Soulmate



Vibe & dine

For those who like it cool and unique: Whether it's a big dinner with friends or a soul food evening – **SOULMATE** turns every table into a hotspot for world cuisine and great vibes. Let's turn up the table!

Für alle, die's cool und einzigartig mögen: Egal, ob großes Dinner mit Freunden oder ein Soulfood-Abend – **SOULMATE** macht jeden Tisch zum Hotspot für World Cuisine und beste Stimmung. Let's turn up the table!

Pizza passion

Whether it's a classic Margherita or a spicy Diavola, the **SOULMATE** pizza plates showcase every pizza perfectly. Paired with a glass of sparkling aperitif, they create a true Italian indulgence at home. Available in the stylish colors **SIENNA** and **JADE**.

Ob klassische Margherita oder würzige Diavola – die **SOULMATE** Pizzateller setzen jede Pizza perfekt in Szene. Mit einem Glas spritzigem Aperitif wird daraus ein echter italienischer Genussmoment für zu Hause. Erhältlich in den stilvollen Farben **SIENNA** und **JADE**.

Soulmate – Sienna



Earth edge

SOULMATE SIENNA brings modern folk vibes to the table, inspired by oriental patterns and edgy ornamentation.

SOULMATE SIENNA bringt moderne Folk-Vibes auf den Tisch, inspiriert von orientalischen Mustern und edgy Ornamentik.





Breakkie goals

Crisp fruit, fluffy croissants, or savoury scrambled eggs – **SOULMATE** is your go-to tableware for relaxed gatherings full of fun, great catch-ups, and flavor explosions. The two shades, **SIENNA** and **JADE**, create a fresh and harmonious table setting.

Knackiges Obst, fluffige Croissants oder herzhaftes Rührei, **SOULMATE** ist dein Go-To-Geschirr für entspannte Runden voller Fun, toller Catch-Ups und Geschmacksexplosionen. Die beiden Farbtöne **SIENNA** und **JADE** sorgen für ein frisches, harmonisches Tischbild.

Sandwich bazaar

The color **JADE** brings a touch of nature to the table, while the oriental-inspired decor adds the „it“ factor to your crunchy sandwich.

Die Farbe **JADE** bringt einen Hauch von Natur auf den Tisch, während das orientalisch inspirierte Dekor deinem crunchy Sandwich den „It“-Faktor verpasst.





One more slice

Crispy pizza, fresh herbs, and a table setting with style: on the **SOULMATE JADE** pizza plates, every slice gets its moment. The green tone and oriental-inspired decor set the accents – and suit everything from Margherita to fusion.

Knusprige Pizza, frische Kräuter, ein Table-Setting mit Style: Auf den Pizza Plates von **SOULMATE JADE** bekommt jeder Slice seinen Moment. Grünton und orientalisches Dekor setzen Akzente – und passen von Margherita bis Fusion.



Holy guacamole

Yum, dipping nachos in guac from the bowl! The chill color **SOULMATE JADE** is super easy to style with the **AVOCADO** and **THYME** shades from **PERFECT MATCH**, giving every table setting a fresh look.

Yum, Nachos in Guac aus der Bowl dippen! Die chillige Farbe **SOULMATE JADE** ist super easy mit den Farben **AVOCADO** und **THYME** von **PERFECT MATCH** zu stylen und geben jedem Tisch-Setting einen freshen Look.





Chai & chill

Fancy dessert, hot coffee, or a chill chai: Whether it's business talks or private gossip – with **SOULMATE**, every table setting feels relaxed. For the cups and mugs and bowls it's all about „Fit both“ – **SIENNA** and **JADE**.

Fancy Dessert, heißer Kaffee oder chilliger Chai: Egal ob Business-Talks oder privater Gossip – mit **SOULMATE** wird jedes Table-Setting relaxed. „Fit both“ - die Oberen, Schalen und Schüsseln passen sowohl zu **SIENNA** als auch **JADE**.





Hands on

With 20 items each in the 2 eye-catching designs **SOULMATE SIENNA** and **JADE**, you can stage any food style: from the simple all-rounder to the exquisite table diva. Let's play.

Mit je 20 Artikeln in den 2 Eyecatcher-Dekoren **SOULMATE SIENNA** und **JADE** kannst du jeden Food Style stagen: Vom simplen Allrounder zur exquisiten Table-Diva: Let's play.